
Još jednom Vam hvala na prilici da s novom generacijom studenata sudjelujem u 
nastavi TLU. 
 
Kako sam i rekla danas na sastanku, nastava je uvijek izazov, i mogućnost da se i 
mi sami educiramo, razvijamo, ali i prepoznamo ono u čemu nismo dobri, i što bi 
trebali naučiti/ usavršiti... 
 
Ovaj predmet je zapravo bogat svim tim mogućnostima praktično/ komunikacijskog 
rada. I ako stvarno postignemo svi zajedno da od nasih studenata, a na kraju i 
kolega, odgojimo odgovorne, savjesne i enzuzijastične pojedince koji će biti 
pokretači dobrih promjena u našem sustavu, koji se na puno razina može poboljšati, 
onda ćemo biti zadovoljni. 
 
Većina nas iz generacija bez TLU nije imala  pravog mentora na faksu. Iako sustav 
već dugo postoji. 
 
A TLU dijelom doživljavam i kao dobar smjerokaz studentima, gdje u komunikaciji s 
nama mogu ostati na svom putu prema krajnjem cilju - pomoći bolesnicima. Pa i kad 
se iz puno kuteva to nekad čini tako daleko... 
 
Hvala i veselim se! 
 
Inga Mandac Rogulj, dr.med., internistica, hematologinja 
KB Merkur, Klinika za unutarnje bolesti 
 


